

## Press Release

### Extended warranties now available for Calibre Products

**Bradford, Yorkshire, UK, September 4, 2018** – Calibre UK Ltd a subsidiary of the Coretronic Corporation of Taiwan is pleased to announce the launch of its new extended warranty program for the Calibre HQView, LEDView, HQUltra and HQPro series of Switcher-Scalers.

These ranges are already supplied with a 3 year RTB warranty from the factory and from today customers are able to easily extend that warranty at their time of purchase from 3 to 5 years for a moderate fee.

Mr. Willy Tsai Executive Vice President for Calibre commented “Calibre has always Manufactured its products to very high standards and Coretronic’s influence of rigorous quality control in production is an additional advantage. By providing customers the option to extend their warranty to 5 years gives them additional peace of mind that Calibre will continue to provide its great service way into the future”



- ENDS -



## About Calibre

Calibre was established in 1988, Bradford, and respected World-wide for providing image scaling technology for use with large LED videowalls primarily used for Concerts, Award Ceremonies, Rental/Staging and Advertising and for image scalers for professional projection applications. Calibre is a highly effective OEM partner to many well-known companies in specialist markets, providing customized image scaling and processing solutions. Calibre became part of the Coretronic Corporation in August 2017.

### Calibre Sales Contact

Richard Smith

+44 1274 940 770

Email: [richard.smith@calibreuk.com](mailto:richard.smith@calibreuk.com)

### Press Contact

Wei Wei Yin

+886 989 997 068

Email: [weiwei.yin@calibreuk.com](mailto:weiwei.yin@calibreuk.com)

## 新闻报道

### Calibre 产品保修可延长

2018年9月4日，英国约克郡，布莱德福德 – 台湾中强光电集团子公司 Calibre UK Ltd 宣布向客户提供产品保修延长服务，涵盖 HQView, LEDView, HQUltra 及 HQPro 系列缩放切换器。

这意味着客户在目前已有的三年 RTB warranty 返厂质保基础上，可以选择购买额外延长两年的服务。

Calibre 执行副总裁 Willy Tsai 先生表示“Calibre 始终以行业高标准生产制造，加上中强光电集团严格的质量控制体系，使得 Calibre 产品质量更显优势。通过提供将保修期延长至五年的服务，可让客户更加放心，Calibre 面向为来，提供更优质的产品与更贴心的服务。”



- 结束语 -



## 关于 Calibre

Calibre 成立于 1988 年，总部位于英国布莱德福德，在多项技术中获得世界认可，Calibre 的影像缩放和处理技术广泛应用于大型 LED 视频墙，场景涵盖音乐会、颁奖典礼、租赁/舞台、广告以及各类专业投影等领域。

Calibre 同时也是专业视听市场众多知名公司的 OEM 合作伙伴，为全球客户提供定制化的图像缩放及处理解决方案。Calibre 于 2017 年 8 月正式成为中强光电集团旗下子公司。

### Calibre 销售联系人：

Richard Smith

+44 1274 940 770

Email: richard.smith@calibreuk.com

### 媒体联系人：

Wei Wei Yin

+886 989 997 068

Email: weiwei.yin@calibreuk.com